

Table I – Solicitation - Bidder Q&A | Questions et réponses des soumissionnaires

Date	Question #	Question	Response from Canada Réponse du Canada
08 May, 2024	#1 (EN)	<p>For the Northern Ontario locations in the solicitation, there are vast differences in the mobilization to these areas, versus some of the other areas where the sites are closer together in each region.</p> <p>Would Canada consider separating out each of these four locations, so that Suppliers are able to offer individual mobilization/demobilization costs?</p>	<p>Please see the Instructions to Bidders at Annex B- pricing, point #4, which states as follows:</p> <ol style="list-style-type: none"> FOR TABLES B1a-B1c and B3 only: Bidders may add additional lines as necessary for pricing for individual cities or municipalities identified in the Appendix I to Annex A. <p>Bidder may reference the Table B1b of the amendment for an example of how this may be constructed.</p> <p>Also, please see the published Solicitation Amendment, the Appendix I to Annex A; and the Appendix I to Annex A_v2_May 8; and the Annex B_final_v2_may 8.</p>
	#1 (FR)	<p>Pour les emplacements du nord de l'Ontario visés par l'appel d'offres, il existe de grandes différences dans la mobilisation dans ces zones, par rapport à certaines autres zones où les sites sont plus rapprochés dans chaque région.</p> <p>Le Canada envisagerait-il de séparer chacun de ces quatre emplacements, afin que les fournisseurs puissent offrir des coûts de mobilisation/démobilisation individuels ?</p>	<p>Veillez consulter les instructions aux soumissionnaires à l'annexe B – tarification, point 4, qui stipule ce qui suit :</p> <ol style="list-style-type: none"> POUR LES TABLEAUX B1a-B1c et B3 seulement : les soumissionnaires peuvent ajouter des lignes supplémentaires si nécessaire pour établir les prix pour les villes ou municipalités individuelles identifiées à l'appendice I de l'annexe A. <p>Le soumissionnaire peut faire référence au tableau B1b de la modification pour un exemple de la façon dont cela peut être construit.</p> <p>Veillez également consulter la modification publiée à l'invitation, l'appendice I de l'annexe A ; et l'appendice I de l'annexe A_v2 ; et l'Annexe B_final_v2_mai 8.</p>